
Protokoll fra møte i Tørberget Menighetsråd 7. mai 2024 i kirka. 
 
Til stede: Eva Nysted, Elisabeth Blikstad, Hans Peter Nyhuus, Grethe Bakke, Kurt Bakke, Øyvind 

Nyhuus, Kai Haugen, Linda Mollerud, Lisbeth Telle, Ole Martin Norderhaug. 
Forfall:  Veronika Johnsen, Gunn Karin Larsson 
 
  Grethe stilte med velsmakende kake til kaffen. Tusen takk! 
 
Sak 09/24 Referater 

- Alle dokument er nå sendt fra Trysil i forbindelse med brannslukkingsanlegget. 
- Vippeporten i bårehuset skiftes ut med to-fløydør på 160 cm 
- Linda Mollerud orienterte om arbeidet i diakoniutvalget. Det etterlyses bedre 

planlegging av arbeidet. Dessuten fremmes det et ønske om at turen til 
Hunderfossen kun blir tilbudt familier med dårlig råd.  

 
Sak 10/24 Dugnad på kirkegården 

Saksopplysninger 
  Vi beslutter datoen for dugnad når vi ser hvordan kirkegården ser ut den 7. mai. 
   

Vedtak:  
Dugnaden arrangeres fredag 9. mai fra kl. 15.00. Eva setter opp plakater og 
annonserer dugnaden på Tørbergssida. Veronika bes sette inn en melding på FB-sida. 

 
Sak 11/24 Servering av frokost under Tørbergsdagene 

Saksopplysninger 
Servering av frokost på Tørbergsdagene. Matkroken Søre Osen sponser varene. Hvis 
vi kan ta på oss ansvaret for serveringen, er det del av overskuddet til kirken.  
Torsdag 25. april var Tørberget grendeutvalgs årsmøte. Da ble overskuddet fra 
Tørbergsdagene i 2023 fordelt. Tørberget kirke får kr. 9.728,- 
 
Forslag til vedtak:  
Tørberget menighetsråd serverer frokost under Tørbergsdagene i 2024. 
Alle stiller i Samfunnshuset kl. 8.00. 
Kurt og Ole Martin tar med brett og pynter påleggsbrett fredag kveld.  
Kurt henter pålegg m.m lørdag morgen. 
 
Vedtak: 
Tørberget menighetsråd slutter seg til forslaget. Kurt og Ole Martin pynter fat fredag 
kl. 17.00. Kurt henter maten lørdag morgen. Alle møter i samfunnshuset kl. 7.30.  

 
Sak 12/24 Anvendelse av minnegave 

Saksopplysninger 
Tørberget sokn har fått kr. 7045,- i minnegave ved Karin Solheims begravelse.  
Familien ønsker gjerne å vite hva det blir brukt til.  
Eva skriver en takk til familien sammen med melding om vedtaket. 
Saken legges fram uten forslag til vedtak.   
 
Vedtak: 
Menighetsrådet takker for den store gaven og vil vurdere å bruke gaven til fornyelse 
av putene i kirkebenken. Linda undersøker muligheten for å sy nye trekk til de putene 
vi har. 



 
Sak 13/24 Jaktmesse 20. sept. 2024 
  Saksopplysninger 

Vi bør allerede nå drøfte opplegget for høstens jaktmesse på bakgrunn av tidligere 
erfaringer, slik at vi bl.a. har god tid til å engasjere nødvendige ressurser. 
 
Vedtak: 

  Jaktmessa arrangeres etter samme mal som i 2023.  
  Ole Martin forespør aktuelle deltagere. 
 
Sak 14/24 Gudstjeneste for gullkonfirmantene 28. juli 2024 
  Saksopplysninger 

Vi i går igjennom opplegget for gudstjenesten. 
   

Vedtak: 
  Eva inviterer gullkonfirmantene og ordner med bilder.  

Eva er kirkevert og Elisabet er tekstleser. 
Offer til menighetsrådets arbeid. 

  M-råd står for kirkekaffen. 
 
Sak 15/24 Åpen kirke sommeren 2024 
  Saksopplysninger 

Vi blir oppfordret til å holde åpen kirke én eller flere dager i sommerhalvåret. 
Dette har vært forsøkt. Så langt har vi kun maktet en begrenset åpning. 
Det nye brannslukkingsanlegget vil bl.a. kreve fysisk tilstedeværelse hele tida. 
Saken legges fram uten forslag til vedtak 

   
Vedtak: 
Menighetsrådet forsøker å holde åpent fredag 12. juli og lørdag 3. august.   
Linda, Eva og Elisabeth tar ansvar for dette. 

   
Sak 16/24 Indre og ytre vedlikehold/nye investeringer 
  Saksopplysninger 
  Kirketjeneren har påpekt behovet for følgende tiltak innvendig: 

- Sliping/lakkering av gulv i inngangsdelen 
- Rensing av løperen i midtgangen 
- Rensing av de lange sitteputene eller innkjøp av nye små sitteputer 
Soknepresten ønsker mulighet for å justere lyset i alterpartiet 
Det er behov for å male bårehuset og pussing/maling av dørene. 

  Saken legges fram uten forslag til vedtak. 
   

Vedtak: 
- Ole Martin innhenter tilbud på sliping av gulvet når brannslukkingsanlegget er 

montert. 
- Ole Martin forespør Trysil Vask og Rens om leie av tepperenser. 
- Linda forspør muligheten for å trekke om sitteputene. 
- Kai forespør elektriker om dimming av lysene i alterpartiet. 
- Dørene på bårehuset slipes og males på nytt. Bårehuset beises. 

Tidspunkt for gjennomføring avtales nærmere. 
- En tar sikte på å tømme lagerboden bak bårehuset i forbindelse med dugnaden. 

 
 



 
Sak 17/24 Pensjonistturen 2024 
  Saksopplysninger 
  Vi har oppnevnt en komité til å komme med forslag på tidspunkt og reisemål. 
  Saken legges fram uten forslag til vedtak 
   

Vedtak: 
Eva, Hans Peter, Elisabeth og Lisbet får fullmakt til å bestemme opplegg og 
gjennomføre turen. 
 

Sak 18/24 Eventuelt 
  Kai undersøker pris på ny snøfreser og anskaffer denne etter avtale med leder. 
 
Storsvea 07.05.2024/OMN 


